



Prosper Rey.

The 2019 version of the Noas golf course is no longer very similar to what it used to be when it was created in 1990.

Decidedly more modern, flatter, longer, the Chermignon 9 hole course has undergone a makeover and thus gained in credibility. One thing has not changed, however, the philosophy of its committee. *"We work with the comfort of the players in mind. It's important that they feel at ease here. As soon as we have some money, we reinvest it in the course. Either by remodelling a hole, or we buy some land, in order to add to the autonomy of our association"*, states Prosper Rey, the president of the Golf Noas SA board of directors.

A distinctive feature of the Chermignon course is that it is accessible to a wide range of players, without subscriptions or handicaps. *"You don't even need to make a reservation. As we work with voluntary workers, we don't have any permanent reception facilities. We have a distributor that enables you to take your ticket for 35 francs for the day. Everything is based on trust and it works really well"*, continues Prosper Rey.

SUBSCRIPTIONS UP BY 14%

Since 2017, the Noas site has had a 28-space car park on the side of the road. An added bonus for the safety of those using it. This new addition has led to an increase of 14% in the subscriptions, bringing their number up to 140. All in all, more than 4,000 rounds are played a year. The Crans-sur-Sierre Golf Club partner is, therefore, doing marvellously well. ■

9 trous de Noas Jouez au golf sans contrainte !

CLAUDE-ALAIN ZUFFEREY

Le golf de Noas version 2019 ne ressemble plus vraiment à ce qu'il était à sa création en 1990.

Nettement plus moderne, plus plat, plus long, le 9 trous de Chermignon a fait peau neuve, gagnant ainsi en crédibilité. Une chose cependant n'a pas changé: la philosophie de son comité. *«Nous travaillons pour le confort des joueurs. C'est important qu'ils se sentent bien chez nous. Dès que nous avons un peu d'argent, nous le réinvestissons dans le parcours. Soit nous réaménageons un trou, soit nous achetons des terrains, afin d'ajouter de l'autonomie à notre société»*, commente Prosper Rey, président du conseil d'administration de Golf Noas SA.

Le parcours chermignonard possède la particularité d'être accessible au plus grand nombre, sans abonnement ni handicap. *«Il n'y a même pas besoin de réserver. Comme nous fonctionnons avec des bénévoles, nous n'avons pas une structure d'accueil permanente. Nous avons une machine qui permet de prendre son ticket à 35 francs la journée. Tout est basé sur la confiance et cela fonctionne très bien»*, poursuit Prosper Rey.

DES ABONNÉS EN HAUSSE DE 14%

Depuis 2017, le site de Noas possède 28 places de parc en bordure de route. Un gros plus pour la sécurité des usagers. Cette nouveauté a permis une augmentation de 14% des abonnés pour porter leur nombre à 140. En tout, plus de 4000 départs sont donnés à l'année. Le partenaire du Golf-Club Crans-sur-Sierre se porte donc à merveille. ■